
InfoElectro

Electro-Federation Canada's Weekly Newsletter
L'infolettre hebdomadaire de l'Électro-Fédération Canada

ELECTRO
FEDERATION
CANADA **EFC**



November 22, 2019 / 22 novembre 2019

[French follows below / Détails en Français plus bas](#)

Scroll down for French if reading on mobile device / Défilez vers le bas pour le français si vous lisez sur un appareil mobile



Unlimited
Legal
HR
Documents

Employee issues are unpredictable -
Your answers shouldn't be.

e2rsolutions.com

This Week's Featured News:



EFC Celebrates the Holidays Across Canada

Attend a holiday reception near you!

ELECTRO
FEDERATION
CANADA **EFC**

Industry News:



Now Available!

[View the demo](#)

There's Still Time to Register to EFC's 2019 Supply Chain Conference | November 25-26

[Register here](#) & [Download the 2 Day Workbook](#) Congratulations to YPN members for winning an all access pass to the Supply Chain Conference: Mark Banducci, Tyler Cook, Dale Cullen & Shah Suhail.

2019 Holiday Closing Survey Results Now Available

EFC recently surveyed its members with respect to their company's work schedules for this upcoming Holiday Season. A total of 80 responses were received, and the results have been broken out by CEMRA, Manufacturers and Distributors. Thank you to all members who participated. [CLICK HERE](#) to see the results.

Holiday Shoe Box Initiative – Call for Donations

YPN Ontario is giving back with the annual Shoe Box Initiative to support local shelters this winter. With your support we can make a difference for families in need of basic daily necessities. Item(s) or cash donations are greatly appreciated. View the list of preferred items, [click here](#). Please **contact Vivian Sadeh, YPN Team Lead**, at vsadeh@electrofed.com to confirm your donation.

Carol McGlogan, President & CEO, EFC, Attends Electricity Human Resources Canada Agents of Change 2019: We Rise By Lifting Others Event at the Toronto Reference Library [View the LinkedIn post](#)

EFC's Human Resources Committee

EFC's Human Resources Committee members gathered on November 12th for a day of insight- covering topics around attracting and retaining talent, diversity and inclusion, and professional development. [View the newsroom post](#)

EFC Policy Advisory Committee (EPAC)

On November 7th, 2019, the EFC Policy Advisory Committee represented by the top technical EFC committees Chairs and Vice-Chairs of all EFC's the Product Sections, as well as other Technical advisors from EFC's members met for their end of year meeting. Discussions revolved around Codes and Standards, Canadian Regulations, Electro-magnetic Harmonics and Immunity and much more. The meeting was accompanied by guest speakers, Nancy Hanna, Director of ESA and Bharat Mistry, Technical Expert on Hazardous Locations. Thank you to all our members for their active participation in our product section committees, it is your collective voice that helps power our changing world. [View the LinkedIn post & EPAC group photo](#)

EWEL Appointed New Sales Manager Mike Gravel [Press release](#)

Robert Whitty, President and CEO of Bartle & Gibson Announces Retirement [Press release](#)

OmniCable Promotes Chris Bjorkman to Central Regional Vice President [Press release](#)

Namita Gupta to Join the Westburne Leadership Team as National Director, Vendor Relations [Press release](#)

Mercury Lighting Solutions Announces New Logo [Learn more](#)

Arieltech Announces ElectriXwest Agencies as Their Exclusive Manufacturers' Agents in Alberta [Press release](#)

Swidget Announces Appointment of Electra Sales Limited as Saskatchewan Representative [Press release](#)

Electrozad Updates and Expands its Downtown London Location (Adelaide) [Learn more](#)

Acuity Brands Canada Wins the 2019 AD Electrical Canadian Supplier for Dollar Growth [Watch the acceptance video](#)

Leadership at a Young Age – Alexander Couckuyt, Director of Operations at Southwire Canada Shares His Incredible Journey of Growth, Development and Opportunity! Read the article, [click here](#).

SICK Ltd. Announces Measurement Canada Approval of FLOWSIC500 Low Pressure Ultrasonic Flowmeter for Gas Distribution Applications in Canada [Press release](#)

NEMRA Sales and Marketing Leadership Program at Kellogg | Dec. 2 - 5, 2019 [Learn more & register](#)

Canada Expands Its International Leadership With Election to ISO Council [Learn more](#)



Édition française

Cette semaine en vedette :

L'ÉFC célèbre le temps des Fêtes partout au Canada

Participez à une réception du temps de Fêtes près de chez vous!

ÉLECTRO
FÉDÉRATION
CANADA **EFC**

Nouvelles de l'industrie :



Market Segments

P3 Model

Design & Build

Systems Integrators

ÉLECTRO
FÉDÉRATION
CANADA **EFC**

Module de formation en ligne

Le Recueil d'activités de l'industrie électrique :
Une introduction à l'industrie électrique, à ses joueurs et aux affaires commerciales

Maintenant disponible!

[Voir la démo](#)

Il est encore temps de s'inscrire Conférence de l'ÉFC sur la chaîne d'approvisionnement | 25 - 26 novembre

[Inscrivez-vous ici](#) et [cliquez ici \(en anglais\)](#) Félicitations à le RJP: Mark Banducci, Tyler Cook, Dale Cullen et Shah Suhail pour billet de Conférence de l'ÉFC sur la chaîne d'approvisionnement.

Fermeture des bureaux pour le temps des Fêtes 2019 : Les résultats du sondage sont maintenant disponibles

ÉFC a récemment interrogé mené un sondage auprès de ses membres afin de connaître sur les l'horaires de travail de leur entreprise pour la saison le temps des fêtes à venir. Un total de 80 réponses ont été reçues, et les résultats ont été ventilés répartis par les segments suivants : CEMRA, Fabricants et Distributeurs. Merci à tous les membres qui ont participé. [CLIQUEZ ICI](#) pour voir les résultats (en anglais).

Initiative boîte à chaussures du temps des Fêtes – Téléphonnez pour faire un don

Le RJP de l'Ontario redonne pendant la période des Fêtes en offrant son soutien aux refuges locaux cet hiver dans le cadre de son Initiative boîte à chaussures annuelle. Grâce à votre aide, nous pouvons améliorer la vie d'une famille qui a besoin des nécessités de subsistance. Tout don d'article(s) ou d'argent est grandement apprécié. Pour voir la liste des articles qui sont préférables, [cliquez ici](#). Veuillez **joindre Vivian Sadeh, chef d'équipe du RJP**, à vsadeh@electrofed.com afin de confirmer votre don.

Carol McGlogan, présidente-directrice générale de l'ÉFC, aux côtés de Michelle Branigan, DG de RHIEC lors de l'événement Electricity Human Resources Canada Agents of Change 2019 : We Rise By Lifting Others organisé à la Toronto Reference Library

Agents of Change est un événement d'une journée ayant pour but de fournir aux femmes et aux hommes les outils et les connaissances nécessaires pour faire face aux défis que les femmes et les autres groupes marginalisés confrontent dans le milieu de travail. Il s'agit aussi d'une occasion d'accélérer le processus visant à combler l'écart entre les sexes. En créant une ambiance propice à l'interaction et à la collaboration, cette journée encourage les employés et dirigeants de tous niveaux à réfléchir sur leurs expériences et à puiser l'inspiration nécessaire pour les années à venir.

Renforcer le pouvoir d'action des femmes consiste en l'une des nombreuses façons dont l'ÉFC compte appuyer la diversité et l'inclusion au sein de notre industrie. Restez à l'affût, car nous présenterons une toute nouvelle initiative intéressante au T1 de 2020. [Voir le LinkedIn photo](#)

Comité des ressources humaines de l'ÉFC

Les membres du Comité des ressources humaines de l'ÉFC se sont réunis le 12 novembre dernier dans le cadre d'une journée de discussion et de partage d'opinions sur divers sujets portant sur le recrutement et la conservation du talent, la diversité et l'inclusion de même que le perfectionnement professionnel. [Cliquez ici](#)

Comité consultatif sur les politiques de l'ÉFC (EPAC)

Le 7 novembre 2019, le Comité consultatif sur les politiques de l'ÉFC composé des présidents et vice-présidents des meilleurs comités techniques de la Section produits de la Fédération ainsi que d'autres conseillers techniques membres, s'est réuni pour leur réunion de fin d'année. Les discussions ont porté sur les codes et normes, les règlements canadiens, l'immunité harmonique et plus encore. Les conférenciers invités, Nancy Hanna, directrice de l'Office de la sécurité des installations électriques et Bharat Mistry, expert technique sur les emplacements dangereux, ont tous deux animé la réunion. Merci à nos membres qui ont participé activement aux comités de la Section produits. Votre voix collective aide à alimenter notre monde en perpétuel changement. [Cliquez ici \(en anglais\)](#)

Namita Gupta dans l'équipe de direction Westburne où elle assumera le rôle de Directrice nationale des relations avec les fournisseurs [Cliquez ici](#)

Le Canada conforte son rôle à l'international par son élection au Conseil de l'ISO [Cliquez ici](#)

Upcoming Events / Évènements à Venir

Are you planning to visit another region in the coming weeks? If so, plan to attend one of these regional events! / Vous prévoyez de visiter une autre région au cours des prochaines semaines? L'intention d'assister à l'un de ces événements régionaux!

Toronto, ON, November 25-26: **NEW!** [Supply Chain Conference](#)

Vaughan, ON, November 28: [Ontario Region Christmas Reception](#)

Halifax, NS, December 3: [Atlantic Region Christmas Reception](#)

Halifax, NS, December 3: [EFC YPN Atlantic Region Professional Development](#)

Montreal, QC, December 4: [Quebec Region Christmas Reception](#)

Calgary & Edmonton, AB, November 29 & December 6: [AEA Christmas Luncheon](#)

Burnaby, BC, December 6: [BCEA's Annual Awards & Holiday Luncheon](#)

Toronto, ON, December 11: [EFC YPN Ontario - Christmas Gathering](#)

Quebec City, QC, December 12: [Quebec Region Christmas Reception](#)

Toronto, ON, January 21, 2020: [EFC YPN Ontario - Project Management Workshop](#)

Florida, USA, January 28, 2020: [CEMRA Canada Night - Registration coming soon](#)

Vaughan, ON, February 7, 2020: [Ontario Region Gala - A Taste of Italy - Registration coming soon](#)

May 26-28, 2020: [EFC Annual Conference - Fairmont Banff Springs Hotel - Registration coming early 2020](#)



TALENTNEST™
EFC Career Portal

[click here for more information](#)



**Canadian
Electrical
Wholesaler**

**INFORMED INSIGHT &
INTELLIGENCE**

[Click Here To
Subscribe Today!!!](#)



EFC's Economic DASHBOARD

Submit Your News / Soumettez vos Nouvelles

If you have corporate news or an industry announcement that you'd like to share, please send details to info@electrofed.com / Si vous souhaitez partager une actualité ou une annonce concernant votre entreprise, veuillez en faire parvenir les détails à info@electrofed.com.

Build Your Brand with EFC / Positionnez votre marque grâce à l'ÉFC

EFC provides cost-effective newsletter advertising opportunities. To advertise, please view the EFC media kit or contact John Jefkins at jjefkins@electrofed.com / L'ÉFC vous offre des possibilités de publicité rentables au sein de son infolettre. Pour de plus amples renseignements, veuillez consulter la trousse d'information publicitaire de l'ÉFC ou contacter John Jefkins à l'adresse jjefkins@electrofed.com.

The content in this publication, and all related French content, is provided to EFC by members and other stakeholders. While EFC makes every effort to present accurate information, EFC does not assume liability or responsibility for, the accuracy or completeness of the announcements and/or translations provided by members. All such materials are provided on an "as is" basis. / Le contenu de cette publication, ainsi que tout le contenu apparenté rédigé en français, est fourni à l'ÉFC par ses membres et autres parties intéressées. L'ÉFC déploie tous les efforts possibles pour présenter des renseignements exacts, mais n'assume aucune responsabilité en ce qui a trait à l'exactitude et à l'exhaustivité des annonces et des traductions qui lui sont transmises par ses membres. Tout ce type de contenu est affiché « tel quel ».

